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§ 10 
Fleet management lägesrapport  
Kända effekter av fleet management-funktionens arbete 
Dnr 2024-11799 
MF 2024/80 
 

Beslut  
Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar enligt miljöförvaltningens 
förslag: 
  

1. Miljö- och hälsoskyddsnämnden godkänner rapporteringen 
av fleet management-funktionens arbete. 

 

Nämndens behandling av ärendet 
  
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
  
Beslutsgång 
Ordföranden Åsa Lindhagen (MP) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
  
Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Elin Hjelmestam (L) lämnar särskilt uttalande 
enligt följande: 
  

Liberalerna välkomnar den påvisade effektiviseringen av 
stadens fordonsflotta. För att Stockholm ska lyckas med den 
gröna omställningen gäller det även att göra det på ett så 
kostnadseffektivt sätt som möjligt. 
  
Positivt är att en så stor andel av stadens fordonsflotta består 
av elbilar och ska vi nå våra mål så menar vi att den andelen 
behöver öka de kommande åren. 
  
Vi ser dock möjligheten för anställda att hyra bilar utanför 
arbetstid inte ligger inom kommunens kärnverksamhet och 
ska därför begränsas.  Därutöver, som vi tar upp i vår 
reservationsbudget ska staden kunna erbjuda 
konkurrenskraftiga personalförmåner, exempelvis erbjudande 
om förmånscyklar med bruttolöneavdrag. Detta ska dock 
göras utan att det påverkar stadens kostnader och genomföras 
inom verksamhetens befintliga ekonomiska ramar. 
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Handlingar i ärendet 

 MF 2024/80-1 10 2024-11799 Fleet management 
lägesrapport 
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